
Forslag til behandling på generalforsamlingen 

 

Emne:  

Forbedring af helleanlægget og hastighedssænkende tiltag 

 

Baggrund: 

Det eksisterende helleanlæg fungerer ikke efter hensigten som 

hastighedsdæmpende foranstaltning.  

 

Problemerne består i: 

• Fartdæmperne er med tiden blevet placeret i siderne, hvilket reducerer deres 

effekt. 

 

• Beplantningen i anlægget er ikke vedligeholdt og fungerer i praksis som affalds- 

og cigaretspande, hvilket forringer både funktionalitet og æstetik. 

 

For at sikre et mere effektivt og vedligeholdt hastighedssænkende system på 

foreningens veje foreslås følgende: 

 

 

Forslag: 

1. Helleanlægget og beplantningen skal fremover vedligeholdes med bestyrelsen 

som hovedansvarlige. 

 

• Dette inkluderer regelmæssig rengøring og beskæring af 

beplantningen/anlægget, så anlægget fungerer optimalt og fremstår 

præsentabelt. 

 

ELLER 

 

2. Bestyrelsen undersøger mulighederne for og etablerer et alternativt 

hastighedssænkende system, der bedre opfylder formålet med at reducere 

hastigheden på vejene. 
 

• Dette kan fx omfatte etablering af mere effektive bump, chikaner eller andre 

trafikdæmpende løsninger. 

 

Begrundelse: 

• Et vedligeholdt eller alternativt system vil bidrage til øget sikkerhed og en bedre 

oplevelse for foreningens medlemmer og gæster. 

 

• Det sikrer, at investeringerne i anlægget ikke går til spilde, og at helleanlægget 

opfylder sit formål som hastighedsdæmpende foranstaltning. 

 

• En ordentlig løsning vil desuden forskønne foreningens område og mindske gener 

for beboerne. 
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